
 

Referat for skolebestyrelsesmøde på Bramsnæsvigskolen 
 

Sted: 

Personalerummet 

 

 

 

Afbud:  

Jannie 

Kim 

 

 

Møderækken: 

Alle dage kl. 17.00-19.00 

 

* 18.august (aflyst) 

✓ 13. september 

(ny mødedag) 

✓ 9. november: 

16.30-19.30 

✓ 9. december kl. 

17.00-19.00 

 

31. januar 

15. marts 

27. april 

9. juni 

        

Pkt. Dagsorden. Indhold Referat 

1. 

25 

min 

Arbejdet med ordblindhed Besøg af ordblindevejleder og afdelingsleder. 

som vil orientere om skolens arbejde med 

det. 

 

 

 

Jessie fortalte om indsatsen indtil 

nu om hvordan vi nu med IT kan 

hjælpe så meget at 

ordblindheden ikke er en 

hindring for en god eksamen. 

Handleplanen for ordblinde 

sendes sammen med dette referat 

(fra 2018 – ny på vej næste år). 

Når Jessie stopper, lukkes 

læseklassen. Men der kommer to 

fuldtidslærere til flere skoler. De 

vil have ordblinde café med 

elever og forældre. Og de vil 

sparre med lærere. Der kommer 

et skriv fra Morten Mygind om 

planerne nu på området. BVS’ 

folder skal vise hvordan vi gør 

på skolen. Vi opdager elever 

med ordblindhed ved årlige tests, 

og faglige konferencer. 

2. 

 

 

30 

Min. 

Nyt fra: 

A) Elevrådet 

B) Bestyrelsesformand 

C) Ledelse 

D) SFO 

Skole 

Orientering og informationsudveksling. 

A) Herunder undervisningsmiljø-

undersøgelse 

B) … 

C) Herunder orientering ang 

ansættelser, parkeringsplads (se 

bilag) 

D) .. 

.. 

A: Elevrådet: Spørgeskemaer ud 

i alle klasserne 

Undervisningsmiljøundersøgelse. 

Hertil i 1-5 klasse undersøgelse 

om sociale medier. Svarene 

bliver samlet i den kommende 

tid.  

B: Bestyrelsesformand: Er 

optaget af forældrereaktion mht 

Corona.  

C: Ledelse: Corona. Det er gået 

meget stærkt på skolen 25 elever 

og 8 medarbejdere bare i 

december. Patientstyrelsen har 

ikke valgt at lukke os og 

forældre kan være nervøse og 

holder deres børn hjemme. Vi 

har fjernundervisning 5 dage før 

jul og 2 efter. Vi har 

forberedelsesdag den 15. 

december er der ikke 

fjernundervisning. Rammen er at 

hvert team vil melde ud hvordan 

de vil gribe det an. Vores 

erfaring fra sidste nedlukning 



gav stort indblik i hvad der kan 

lykkes og hvad der ikke kan 

lykkes måske især i de små 

klasser. Man kan hente iPad/PC 

og materialer på skolen alle 

dage. Lærerne skal også lige i 

gang så forvent lidt 

startvanskeligheder. Nødpasning 

for 0-4 klasser med elever der 

ikke kan være hjemme. Meld til 

Janne inden 13. december. Hertil 

kan vi tilbyde børn med 

vanskeligheder at komme i skole. 

Bemærk at hvis man er i 

nødpasning, så er man ikke med i 

onlineundervisningen 

nødvendigvis. Vi har 

forældrehenvendelser om børn 

med angst for at blive smittet når 

de leger med de andre. Og flere 

holder lang weekend allerede nu. 

 

Alle ansatte skal vise Coronapas 

fra på mandag. Vi har mange 

lærere der IKKE kan fremvise 

det pga. fornyelig Coronasmitte. 

Det giver bøvl med vikarer og vi 

bliver måske nødt til at blive ved 

med at sammenlægge 1. og 5. og 

spørge forældre i de klasser om 

at fortsætte med at holde dem 

hjemme.  

 

TEST: Vi tester to gange om 

ugen håber vi også at kunne få 

lov til at teste 1. og 2. klasse 

efter jul.  

 

ANSÆTTELSER: Vores nye 

LKT-vejleder. Vi har en rigtig 

god kandidat.  

Hertil er der et 

lærerstillingsopslag. Tysk, idræt 

og billedkunst. 

 

PARKERINGSPLADSEN: 

SKB. Har modtaget forslag til 

ændring af p-plads foran skolen. 

Skb, drøftede forslaget og 

besluttede at lave et skriv svar 

som også indrammede 

utilfredshed med ikke at være 

inddraget i børnehave-byggeriet. 

 

Skb. laver et skriv til 

Jannik/Dorthe om hvorfor skb. 

ikke er inddraget.  

 

Skoleledelse vil efterspørge de 

nyeste tegninger. 

 

3. 

 

30 

min 

Fast punkt: 

Skolevisionen 

Skolebestyrelsen inddrages i tidsplanen og 

nedslagspunkter, samt organisering af 

dialogmøde med medarbejderne den 25/1. 

 

Ønsker til drøftelser til dialogmødet 

fremkommet på mødet den 9/11: 

 

 



Klassedeling/årgangsklasser og 

holdinddelinger i forbindelse med 

skolevisionen, skolehjem-samarbejdet, 

antimobbe-strategi. 

 

Besøg fra skoleleder, som vil give inspiration 

til arbejdet med årgangs-klasser til mødet den 

31. januar 2022. 

4. 

 

30 

min 

 

Fast punkt: 

 

Legeplads 

Status Vi afventer svar på 

byggetilladelsen. 

5. 

 

5 

min. 

Evt   

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

31. januar: 

Vurdering af undervisningsmiljø: 

Elevrådsformand og skoleleder fremlægger. 

Opdeling af klasser 

1. 

30 min 

Makerspace Besøg af vejleder, som vil orientere om makersapce på vores 

skole 

 

 

Februar: 

Forberedelsesmøde med udvalgte medlemmer ang. møde med personalet ang. skolevision. 

Skolens 3-årige handleplan skal godkendes til april-mødet. 

 

15. marts: 

Første udkast af 3-årig skolevisionshandleplan drøftes. 

Antimobbestrategi skal besluttes. 

 

27. april: 

Skolevisionshandleplan godkendes. 

Timefordelingsplan 

Årsberetning 

Skoleårets planlægning 

Afgangsprøver og dimission 

Økonomisk status 

 

9. juni: 

Status på elevfravær 

Undervisningsmidler og fagplaner 

Økonomisk status 

Planlægning af skolebestyrelsesmøder næste skoleår. 

 


